
Cugat.cat / noticies 

El Consell Assessor de RTVE a Catalunya proposa no emetre les curses de braus

El Consell Assessor de RTVE a Catalunya ha proposat al
centre de Sant Cugat que no emeti les curses de braus que la
direcció de la cadena ha decidit tornar a emetre. El consell
remet al respecte a l'horari infantil televisiu per argumentar
aquesta petició davant la intenció d'emetre les corrides de la
Fira de Valladolid que té lloc aquesta setmana.

TVE no emet curses de braus des del 2006 quan es van retirar de la graella per l'elevat cost que suposava la
retransmissió d'aquests esdeveniments i perquè tenien lloc durant l'horari de protecció infantil. Ara, la cadena
ha anunciat la intenció d'emetre la Fira de Valladolid que inclou la corrida d'aquest dimecres amb els destres
Jualián López 'El Juli' i José María Manzanares i Talavante.
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